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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τον Υπουργό Υγείας 

 
Θέμα: Ανάγκη λήψης άμεσων και επειγόντων μέτρων για την στελέχωση της Παθολογικής κλινικής του 
νοσοκομείου Δράμας, μετά και την τελευταία άκαρπη προκήρυξη θέσεων ιατρών 
 

Μετά και την πρόσφατη προκήρυξη θέσεων ιατρών για την παθολογική κλινική του νοσοκομείου Δράμας που 
επίσης απέβη άκαρπη, η ήδη επιβαρυμένη κατάσταση του νοσοκομείου επιδεινώνεται. Ένας νευραλγικός του 
τομέας, η παθολογική κλινική που εφημερεύει καθημερινά, αδυνατεί να λειτουργήσει επι της ουσίας και να 
προσφέρει αποτελεσματική φροντίδα και περίθαλψη στους κατοίκους της περιοχής μας.  
       Όπως χαρακτηριστικά επισημαίνεται σε ανακοίνωση του Συλλόγου Ιατρών του Νοσοκομείου Δράμας, “Εδώ 
και χρόνια υπάρχει το σοβαρό πρόβλημα υποστελέχωσης της Παθολογικής μας κλινικής, το οποίο έχει 
δημιουργήσει κακή διάθεση για εργασία στο τμήμα αυτό και το οποίο δυστυχώς έχει γίνει ευρέως γνωστό στο 
πανελλήνιο στον ιατρικό κύκλο, λόγω των συνεχών μετακινήσεων Παθολόγων. Η εναπομείνασα ιατρός, πλέον, 
λειτουργεί σε καθεστώς μόνιμης κόπωσης με ό,τι αυτό συνεπάγεται γιατί, πάρα τις ηρωικές της προσπάθειες, 
είναι προφανές ότι υπάρχει εκνευρισμός, αγωνία και εξάντληση ψυχική και σωματική. Οι απαιτήσεις συνεχίζουν 
να είναι τεράστιες, λόγω και του μεγάλου όγκου περιστατικών που δέχεται το νοσοκομείο μας και λόγω του ότι 
η παθολογική κλινική είναι μια από τις μεγαλύτερες της βόρειας Ελλάδας”. 
   “Στην παρούσα φάση, η μόνη λύση είναι είτε η αναστολή εφημέρευσης της παθολογικής κλινικής της Δράμας, 
είτε η συνεφημέρευση με τις παθολογικές κλινικές της Καβάλας, ανά 3 ημέρες. Δεν είναι δυνατόν να εφημερεύει 
καθημερινά μια κλινική χωρίς γιατρούς. Ταυτόχρονα, θα πρέπει να υπάρχει συνεχής ανοιχτή προκήρυξη των 
θέσεων των παθολόγων του νοσοκομείου μας, με την ελπίδα να βρούμε νέους συναδέλφους άμεσα, όσο 
διαρκούν οι προσπάθειες όλων για να βρεθεί η καλύτερη δυνατή λύση. Καλούμε άμεσα τον υπουργό Υγείας κ. 
Γεωργιάδη να επισκεφτεί το συντομότερο το νοσοκομείο μας για να βρούμε από κοινού τη βέλτιστη λύση”, 
τονίζεται στην ίδια ανακοίνωση. 
     Αποδεικνύεται έτσι ότι μόνο η παροχή οικονομικών κινήτρων για την προσέλκυση γιατρών δεν είναι αρκετή  
για την στελέχωση του νοσοκομείου μας, το οποίο έχει πληγεί τα τελευταία χρόνια από την πολιτική διαρκούς 
υποβάθμισης του ΕΣΥ που ακολουθεί η κυβέρνηση της ΝΔ. 
       Επειδή, η ομαλή και συνεχής λειτουργία της Παθολογικής κλινικής είναι απολύτως απαραίτητη για τη 
λειτουργία του νοσοκομείου της Δράμας και την παροχή αποτελεσματικών υπηρεσιών υγείας στους πολίτες, 
     Επειδή η ένταξη του Νοσοκομείου Δράμας στην κατηγορία  Άγονα Α’ δεν αρκεί για την αντιμετώπιση των 
σωρευμένων προβλημάτων, 

Επειδή, σύσσωμη η κοινωνία της Δράμας, έχει επανειλημμένα εκφράσει την απαίτησή της προς την 
κυβέρνηση για άμεση στελέχωση του νοσοκομείου μας, με ιατρούς και νοσηλευτικό προσωπικό, 

Επειδή, η κυβέρνηση έχει τεράστια ευθύνη για την κατάσταση που έχει δημιουργηθεί και δεν είναι επιτρεπτό  
να εξαντλείται σε απλές διαπιστώσεις του προβλήματος, χωρίς να αναζητά και να προτείνει τις αναγκαίες και 
εφικτές λύσεις του, 

 
   Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  
 Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί άμεσα, χωρίς άλλη χρονοτριβή και ποια συγκεκριμένα 

επείγοντα μέτρα πρόκειται να λάβει, ώστε το νοσοκομείο της Δράμας να στελεχωθεί ταχύτατα με το 
αναγκαίο ιατρικό προσωπικό και να λειτουργήσει ομαλά με ασφάλεια και αποτελεσματικότητα επ’ 
ωφελεία της δημόσιας υγείας;  
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